

INDICATIONS: This product has been shown to be effective for vaccination of healthy dogs 7 weeks of age or older against canine parainfluenza virus and *Bordetella bronchiseptica*. Duration of Immunity has not been established. To review efficacy and safety data, go to productdata.aphis.usda.gov.

DOSAGE AND ADMINISTRATION: Transfer contents of the sterile diluent vial to the Nobivac® Intra-Trac® Oral BBPI vial aseptically. Mix gently until dissolved. Draw the vaccine back into the provided **Luer lock syringe**. REMOVE THE NEEDLE, attach applicator, taking care to securely attach this to the Luer lock fitting, and administer 1 mL orally towards the back of the mouth.

The need for a booster vaccination has not been established. Contact your veterinarian or manufacturer for more information on revaccination frequency.

PRECAUTIONS:

- Store at 2° - 8°C (35° - 46°F).
- Do not freeze.
- Use new, non-chemically sterilized needles and Luer lock syringes.
- Do not mix with other products, except as specified on this label.
- Inactivate unused contents before disposal.
- In case of human exposure, contact a physician.

WARNINGS:

- Vaccinate only healthy, non-parasitized dogs.
- This product has not been tested in pregnant animals.
- The use of a biological product may produce anaphylaxis and/or other inflammatory immune-mediated hypersensitivity reactions. **Antidote:** Epinephrine, corticosteroids, and antihistamines may all be indicated depending on the nature and severity of the reaction.

Intervet Inc. d/b/a Merck Animal Health
Omaha, NE 68103 USA
VLN 165A/PCN 14M1.23
1 800 224-5318 (USA)
1 866 683-7838 (Canada)
For patent information:
<http://www.merck.com/product/patent/home.html>

INDICATIONS : Ce produit s'est révélé efficace pour la vaccination des chiens en santé âgés de 7 semaines ou plus contre le virus parainfluenza canin et *Bordetella bronchiseptica*. La durée de l'immunité n'a pas été établie. Pour plus d'information concernant les données d'efficacité et d'innocuité, visiter productdata.aphis.usda.gov.

POSOLOGIE ET ADMINISTRATION : Dans des conditions d'asepsie, transférer le contenu de la fiole de diluant stérile dans la fiole de Nobivac® Intra-Trac® Oral BBPI. Mélanger doucement jusqu'à dissolution. Aspirer le vaccin dans la **seringue Luer lock** fournie. RETIRER L'AIGUILLE, fixer l'applicateur, en prenant soin de bien le fixer au raccord Luer lock, et administrer 1 mL par voie orale vers l'arrière de la bouche.

La nécessité d'une vaccination de rappel n'a pas été établie. Pour plus d'information sur la fréquence de revaccination, contacter votre vétérinaire ou le fabricant.

PRÉCAUTIONS :

- Conserver entre 2 et 8 °C (35 et 46 °F).
- Éviter le gel.
- Utiliser des aiguilles et des seringues Luer lock neuves, qui n'ont pas été stérilisées au moyen de produits chimiques.
- Ne pas mélanger avec d'autres produits, sauf tel que spécifié sur cette étiquette.
- Inactiver le contenu non-utilisé avant de disposer de ce produit.
- En cas d'exposition humaine, communiquer avec un médecin.

MISES EN GARDE :

- Vacciner seulement les chiens en santé et exempts de parasites.
- Ce produit n'a pas été testé chez les animaux gestants.
- L'utilisation de tout produit biologique peut provoquer des réactions anaphylactiques ou d'autres réactions inflammatoires d'hypersensibilité d'origine immunitaire.
- **Antidotes :** L'épinéphrine, les corticostéroïdes et les antihistaminiques sont tous indiqués, et le choix de l'antidote dépend de la nature et de la gravité de la réaction.

Intervet Inc. s/n Merck Animal Health
Omaha, NE 68103 É.-U.
Perm. vét. des É.-U. n° 165A
Code de produit n° 14M1.23
1 800 224-5318 (É.-U.)
1 866 683-7838 (Canada)
Information sur les brevets:
<http://www.merck.com/product/patent/home.html>